
Sak til årsmøtet 2025 i Bragdøya Kystlag

Det forslås at årsmøtene fra 2026 legges til søndager, og på dagtid.

Begrunnelse:
Slik det er i dag kan lett saker komme under tidspress da tiden til møtet er
svært begrenset.   Det er ønskelig med bedre tid til å gå gjennom
årsberetning, regnskap og budsjett, og selvsagt innkomne saker og valg.

Når båten går ut kl 18:00 og det er et ønske om å gå inn igjen kl 21:30 (som
en vanlig tirsdagskveld), sier det seg selv at tiden blir knapp.  Mellom disse
klokkeslettene skal medlemmene også fraktes i båt, gå opp til låven og ned
igjen.

Årsmøtet er Kystlagets øverste og viktigste organ, og bør ikke bli begrenset
av unødvendig tidspress.

Helge Quidding


